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Zimowe mercato tuż tuż. W styczniu Giallorossi pomyślą o uzupełnieniu

potrzebnych pozycji na boisku, jak również o redukcji zatrudnienia poprzez

pozbycie się niepotrzebnych graczy. Wczoraj krótkiego wywiadu przy

okazji imprezy sponsorowanej przez Prowincję Rzymu udzielił dyrektor

finansowy klubu, Claudio Fenucci.

 

Środowisko spokojniejsze po wyniku?

- Nie byliśmy zadowoleni z niektórych wyników. Wczorajszy remis i sposób, w jaki

został osiągnięty pozwala czuć się spokojnym w przyszłości. Wiemy, że jest wiele do

zrobienia, jednak widać podstawę dla dużego projektu.

 

Jutrzejsze zebranie zarządu?

- Jak już powiedziałem wczoraj, projekty strukturalne i inwestycje zostały określone i

idziemy do przodu w kierunku planu strategicznego.

 

Borriello?

- Ocen dokonamy razem z trenerem, zobaczymy co można zrobić, aby zredukować

zatrudnienie i skompletować kadrę w odpowiedni sposób, aby być konkurencyjnym.

 

Budżet na styczeń?

- To okres, który wiąże się z tym w czerwcu, są operacje, które są logicznym

następstwem w interesie projektu Romy. Dlatego też, każdy zawodnik, który

przyjdzie, nie zrobi tego tylko na sześć miesięcy.

Osvaldo?

- Wydaje mi się, że odpowiedział w odpowiedni sposób Luisowi Enrique. Przeciwko

Lecce widziałem chłopaka o wielkim sercu. Przeżywa spotkana w bardzo intensywny

sposób i może to usprawiedliwić jego błędne zachowania na zewnątrz.
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